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§ Zastupitelstvo města Benešov nad 

Ploučnicí schválilo rozpočet města      

na rok 2007. Koncipovalo ho jako 

vyrovnaný. Byl schválen ve výši 

67.749 800,- Kč (příjmy v četně 

sociálních dávek 58.511 000,- Kč, 

výdaje 67.750 000,- Kč, rozdíl       

9.239 000,- Kč použití hospodářského 

výsledku za rok 2006. 

§ Zástupci radnice řeší žádost občanů 

Benešova nad Ploučnicí na zachování 

autobusového spoje z Děčína v 16.15    

v době letních prázdnin. Žádost byla 

o d e s l á n a  p ř í s l u š n ý m  ú ř a d ů m  

Krajského Úřadu v Ústí nad Labem      

a nyní se čeká na rozhodnutí. 

Pytlíky na sběr psích exkrementů zdarma.   v y světlila Marta Kadlečková z podatelny 
S takovou nabídkou nyní přišla benešovská městského úřadu, kde si lze pytlíky 
radnice. Nabízí je každému majiteli psa,   vyzvednout. Jsou v kompletu i se skládací 
který v letošním roce řádně zaplatil poplatek lopatkou. Další sáčky si pak může každý 
za svého čtyřnohého přítele. „Stačí ukázat pejskař dokoupit. Radnice je prodává           
ústřižek složenky nebo jiný doklad,  z a  ná k up ní  c en u  p o  je dné koruně za kus.                                                              
ze kterého je patrné, že majitel psa zaplatil         (ah)
a dostane na vyzkoušení 5 pytlíků zdarma,“ 

Při pálení čarodějnic na koupališti 30. dubna se benešovských dětí ptala a fotila Alena Houšková

Dáša Tvrdíková Šárka Klaudyová Jirka Krejča
8 let 7 let 10 let
Opravdovou čarodějnici jsem Správná čarodějnice nosí  Č ar od ějnice neexistují! Jsou 
ještě neviděla, ale vím jak na hlavě šátek, má dlouhý jen vymyšlené. Rozhodně    
vypadá. Má čarodějnický nos, roztrhané šaty a na nich se jich nebojím. A jak 
klobouk, dlouhé rozcuchané velké záplaty. Má i svoje vypadají? Jsou ošklivé, mají 
vlasy a lítá na koštěti. Vozí   z víře. Nosí na rameni sovu. košťata, na kterých lítají, nosí 
na něm i kočku. A taky má   M yslím si ale, že čarodějnice roztrhané oblečení a čarují. 
za kámoše kostru. jsou jen vymyšlené.

Víš, jak vypadá opravdová čarodějnice? Už jsi jí někdy viděl(a)?

Anketa

Pytlíky pro pejskaře zdarma

Koupaliště patřilo čarodějnicím

Z nové klubovny se nyní radují mladí rybáři místnost na Náměstí Míru, která dříve 
z Benešova nad Ploučnicí. Jejich dosavadní sloužila jako sklad CO. Zasloužil se               
zázemí čeká v brzké době demolice, a proto o to především místostarosta Radek Lekner,“ 
bylo nutné poohlédnout se po náhradních vysvětluje vedoucí kroužku Jaroslav Zelený. 
prostorách. „Doteď jsme se scházeli  M í stn o st  ry bá řů m  p ln ě  vyhovuje, jen nyní 
v klubovně na benešovském nádraží.  m u sí  sehnat nějaké vybavení. „Židle            
Dostali jsme ale příkaz klubovnu vyklidit. už máme, stůl snad v dohledné době také 
Český rybářský svaz v Děčíně poslal oficiální seženeme. Upravíme si to zde tak, abychom 
žádost o prostory na benešovskou radnici. se tu cítili dobře. Klubovnu budeme využívat 
Rada města nám poté bezplatně poskytla především přes zimu nebo pokud bude špatné 

Mladí rybáři: Děkujeme za klubovnu!

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

... pokračování na str.2

... pokračování na str.2

 V  p o s l e d n í  d u b n o v ý  d e n  s e                        
na benešovském koupališti pálily 
čarodějnice. Zábavné odpoledne pro děti 
př ichystalo Sdružení  nezávislých 
kandidátů Pro Bene společně se Službami 

... pokračování na str.2

Foto: Alena Houšková
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Krátce z Benešova nad Ploučnicí
§ Správa a údržba silnic přislíbila 

o p r a v u  n e f u n g u j í c í h o  r a d a r u               
na obchvatu. 

§ Na území Děčínska by měly vyrůst 

nové cyklostezky. Radní Ústeckého 
kraje rozhodli schválit studii rozvoje 
cykloturistiky pro čtyři páteřní 
mezinárodní a nadregionální trasy. Tři  
z nich se týkají přímo Děčínska. 
Cyklostezka Ploučnice by měla vést     
z Děčína přes Benešov nad Ploučnicí   
na hranici Libereckého kraje. Labská 
s tezka  I I  povede  od  h ran ice                    
s Německem přes Děčín, Ústí           
nad Labem, Litoměřice až na hranice 
Středočeského kraje. Další bude 
Krušnohorská magistrála, která začne 
opět v Děčíně a bude pokračovat 
územím regionů Ústecka, Teplicka, 
Mostecka, Chomutovska až na hranice 
Karlovarského kraje.

§ Rybáři letos vysadili do Ploučnice, 

Kamenice a Ohře 300.000 malých 
lososů. Od roku 1998 to dělají 
pravidelně, aby tuto rybu vrátili zpět do 
českých řek, kde byla dříve hojná. Malé 
rybky odchovávají rybáři v Děčíně. 
Peníze na to dostávají od Ministerstva 
životního prostředí.                         (ah)

počasí,“ říká Zelený.
Vedoucí kroužku si chválí především 

bezplatný pronájem místnosti. Peněz podle 
něj není nikdy nazbyt a platit si někde drahé 
prostory by bylo pro spolek existenční. 
„Učím děti rybařit už více než deset let a byla 
by škoda, kdybych s tím musel skončit jen 
proto, že se nebudeme mít kde scházet,“ soudí 
a dodává, že rád uvítá každou pomoc. „Každý 
rok pořádáme pro děti z kroužku závody         
v chytání ryb na rybníčku u Benaru, soutěž 
zakončujeme pasováním na opravdové 
rybáře, děti dostávají rybářské lístky a také 
ceny za umístění v soutěži. Shánět sponzory 
není vždy jednoduché,“ dodává. Letošní 
závody mladých rybářů se konají v sobotu    
2. června.  Petrův zdar!                             (ah)  

... pokračování z 1. str.

... pokračování z 1. str.

Mladí rybáři: 
Děkujeme za klubovnu!

Letní kino v Benešově nad Ploučnicí zahájí Kvaska, Bestiář, Spider-Man 3, Piráti            
provoz 15. června 2007. Pravidelně každý z Karibiku - Na konci světa, Sunshine či 300: 
pátek až do konce prázdnin se můžete těšit   Bitva u Thermopyl. Přesný program se již 
na filmový zážitek pod otevřeným nebem.   b r zy dozvíte na stránkách Benešovských 
A jaké filmy uvidíte? Například Vratné láhve, Novin či na webu www.benesovnpl.cz.              (rl)

Dětským dnem v sobotu 2. června by měla Koupaliště by mělo být v provozu až do konce 
být oficiálně zahájena letošní sezóna na září. „Připravujeme reklamní kampaň          
městském termálním koupališti. Než se na propagaci termální vody. Osobně             
otevřou brány koupaliště pro veřejnost, měly se domnívám, že by měla být upravena cena 
by být hotové všechny nutné opravy. vstupného - byl bych nerad, kdyby bylo 
„Opravuje se sociální zařízení, seká tráva, vstupné vyšší než v Děčíně, kde činí mezi    
obnovuje nátěr bazénu, dobrovolníci již 14. a 18. hodinou 35 korun,“ doplnil. 
připravili beach-volejbalový kurt,“ řekl     (ah)
Radek Lekner, benešovský místostarosta. 

Do letního kina už v polovině června

Dětský den v sobotu 2. června na koupališti

Vstoupit v měsíci květnu do svazku svojí družkou přes dvacet let jen tak,            
manželského prý nepřináší štěstí. Pověst  j ak  s e  ří ká , na hromádce. Řekl, že když mu 
o naplnění starého rčení: Svatba v máji, do někdo přinese papíry, tak se klidně ožení,“ 
roka máry! dnešní svatebčany nijak neděsí   v z p omíná. Karla se toho chytla a potřebné 
a proto pro mnoho z nich zůstává květen dokumenty obstarala. Vaškova podmínka 
časem lásky. Důkazem tomu může být však zněla: Když se ožením já, musíš se vdát i 
například i benešovská obřadní síň,  t y!   „N o   a  n akonec to dopadlo tak,                 
která v květnu rozhodně nebude zet že se bereme ve stejný den a my jim jdeme 
prázdnotou. Své ANO si sem v sobotu  d o ko n ce  z a  svědky. Rozhodně toho nelituji. 
19. května přijde se svým partnerem říci   M y s lím  ,  že jsme v podstatě vyhráli oba, 
i čtyřiačtyřicetiletá Karla Hallonová. Myslíte protože jak on, tak i já si bereme toho 
si, že věří na staré pověry? NE! Odvážně nejúžasnějšího  človíčka na světě,“ dodává 
hlásí: Stavby v květnu se nebojím! Karla.  

„Staré rčení samozřejmě znám, ale nic si                    Alena Houšková    
z něj nedělám. Svůj význam mělo především 
v minulosti. Říkalo se, že dítě počaté              
v květnu, které bylo většinou důvodem        
ke svatbě, se narodí v zimě. Tehdy byly zimy 
hodně kruté a spousta novorozeňat umírala,“ 
vysvětluje nevěsta. Při vybírání termínu 
svatby na tuto pověru vůbec nemyslela. 
„Vybrali jsme nejprve datum 23. června.     
Na tento den ale připadá Benešovský 
slunovrat a to se na úřadě neoddává. Bylo nám 
jedno, kdy se vezmeme a tak nakonec vyhrál 
termín 19. května.“ Toto datum bude tomuto 
páru možná nakonec osudné. Aniž by to 
svatebčané tušili, o týden později zjistili,      
že ve stejný den se  vdávala i ženichova 
maminka. 

Proč se Karla Hallonová ve svých 
čtyřiačtyřiceti rozhodla vdát? „Za vše vlastně 
může můj dlouholetý kamarád Vašek. Žije se 

Nevěsta: Svatby v květnu se nebojím!

   Své ANO si Karla Hallonová se svým 
přítelem řeknou v sobotu 19. května v obřadní 
síni benešovského městského úřadu.                     
Foto: Alena Houšková

Již tradiční městské slavnosti v Benešově dobové stánky, sokolnice, pro děti skákací 
nad Ploučnicí zahájí v pátek 22. června 2007 hrad se skluzavkou. Můžete se těšit               
vernisáž výstavy fotografií pana senátora na vystoupení hudební skupiny Solideo, 
Josefa Zosera na horním zámku, po kterém koncert pana Josefa Bříška či zábavnou 
bude následovat vystoupení pěveckých sborů estrádu divadla Luďka Soboty. Zatancovat    
Klubko a Klubíčko na nádvoří zámku si budete moci na zábavě v hotelu Jelen,         
dolního. Na náměstí poté naváže koncert ti mladší na diskotéce na koupališti.

Slavnosti se ponesou i ve sportovním duchu: skupiny Grafit Rock a v městském letním 
během víkendu se uskuteční tenisový turnaj, kině (jediném v okrese Děčín) bude promítnut 
hasičský memoriál, fotbalový turnaj mládeže film Vratné láhve. Páteční program zakončí 
či sportovní den na koupališti. diskotéka v nové restauraci na koupališti.
Podrobnější program a přesný časový rozpis V sobotu vás čekají mažoretky a historický 
slavností bude včas oznámen na plakátech      průvod městem, po celý den atrakce pro děti i 
a  n a  m ě s t s k é m  w e b u  n a  a d r e s e  dospělé na náměstí a v zámecké zahradě         
www.benesovnpl.cz.               (rl)- šermíři, bungee running, výstava chovatelů, 

Benešovský Slunovrat 2007

města Benešova nad Ploučnicí, Mateřským 
centrem Medvídek  a místními dobrovolnými 
hasiči. Děti měly možnost soutěžit v mnoha 
disciplínách, vyzkoušet si práci hasičů, malí 
kluci omrkli, jak to vypadá v takovém 
hasičském autě a nechybělo ani tradiční 
opékání buřtíků.                        (ah)

Koupaliště patřilo čarodějnicím
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v obci Starý Šachov, provedeným šetřením pachatel odcizil měděné okapové žlaby z kina P. T. z Nového Boru 
byl jako pachatel zjištěn M. B. z Benešova    v  Benešově n. Pl., provedeným šetřením org. zapomněl platit výživné 
n. Pl., kterému bylo sděleno podezření z tr. Policie ČR byl jako pachatel zjištěn J. CH.      na svou dceru, kdy mu 
činu Krádež podle § 247/1b tr. z. a z tr. činu z Benešova n. Pl., které mu bylo sděleno bylo sděleno podezření 
Porušování domovní svobody podle  o bv in ěn í  z  tr . č in u  K rá dež podle § 247/1a      ze spáchání tr. činu 
§ 238/1,2 tr. zákona tr. zákona. Zanedbání povinné 

výživy podle § 213/1      tr. zákona. Š. Š. z Benešova n. Pl. řídil v Benešově     D  ne 3. 4. 2007 bylo oznámeno vloupání 
n. Pl. OA i přesto, že má Okresním soudem neznámým pachatelem do objektu Benar 02    M. H. z Kamenického Šenova zapomněl 
vysloven zákaz řízení všech motorových v Benešově n. Pl., ze kterého bylo odcizeno platit výživné na svou dceru, kdy mu bylo 
vozidel. Bylo mu sděleno podezření  c el k em   2 8  k s  h li níkových kotoučů                 sděleno podezření ze spáchání tr. činu 
ze spáchání tr. činu Maření výkonu úředního z osnových válů, provedeným šetřením     Zanedbání povinné výživy podle § 213/1       
rozhodnutí podle § 171/1c tr. zákona. org. Policie ČR byli jako pachatelé zjištěni     tr. zákona. 

J. CH., M. I. a L. B. všichni z Benešova n. Pl., M. B. z Benešova n. Pl. odcizil z volně Dne 12. 3. 07 bylo oznámeno vloupání 
bylo jim sděleno obvinění z tr. činu Krádež přístupné zahrady v obci Františkov n. Pl. neznámým pachatelem do skladu sazenic       
podle § 247/1b, 2 tr. zákona celkem 50 ks hliníkových plechů, které poté v lesním porostu katastru obce Ovesná           

odevzdal do sběrny v Benešově n. Pl., Policie dále šetří vloupání do garáží            a odcizení 1550 ks sazenic buku ze skladu, 
vzhledem k tomu, že byl v posledních třech v Benešově n. Pl., vloupání do zahradní kůlny provedeným šetřením byl jako pachatel 
letech pravomocně odsouzen pro majetkovou a RCH v Rychnově, vloupání do RCH            zjištěn V. R. z Markvartic, které mu bylo 
trestnou činnost, bylo mu sděleno podezření v Heřmanově, odcizení OA po DN               sděleno obvinění z tr. činu Krádež podle        
ze spáchání tr. činu Krádež podle § 247/1e    v e Františkově n. Pl. a neplnění vyživovací § 247/1b tr. zákona. 
tr. zákona povinnosti.  Dne 25. 3. 2007 bylo oznámeno vloupání 

Dne 2. 3. 2007 bylo oznámeno, že neznámý neznámým pachatelem do rekreační chalupy 

Z bloku Policie ČR

Z důvodu mimořádných klimatických porostem, v lesích a na jiných místech          
podmínek, dlouhotrvajícího sucha a to  v e  v zd ál en os te ch   me nších než 50 metrů        
i s ohledem na předpověď počasí, kterou od lesa. Zakázáno je i používání zábavné 
vydal Český hydrometeorologický ústav, pyrotechniky a jiných obdobných výrobků. 
vyhlásil Krajský úřad Ústeckého kraje dobu „Všechna další omezení a povinnosti,    
od 27. dubna až do odvolání dobou zvýšeného která je nutné dodržovat v době zvýšeného 
nebezpečí vzniků požárů. nebezpečí požárů jsou k dispozici na úřední 

„Lidé by v těchto dnech měli dbát zvýšené desce benešovského městského úřadu             
opatrnosti při manipulaci s hořlavými i  n a  w e b o v ý c h  s t r á n k á c h  
látkami. V období sucha je například www.benesovnpl.cz,“ doplnil Lekner.     (ah) 
zakázáno spalovat hořlavé látky na volném 
p r o s t r a n s t v í , “  u v e d l  b e n e š o v s k ý  V době, kdy vznikalo toto vydání 
místostarosta Radek Lekner. Platí také zákaz Benešovských novin, varování ještě platilo. 
kouření, rozdělávání nebo udržování Pokud bylo mezitím zrušeno, pak se 
otevřeného ohně a odhazování hořících nebo omlouváme.
doutnajících předmětů na místech se suchým 

Požár na Ostrém.                                       
          Foto: Rudolf Halaj

Ministerstvo zemědělství ČR zahájilo penzionů apod.
informační kampaň, kterou chce širokou Povolení není třeba, pokud je voda 
veřejnost upozornit na povinnost vlastnit konečnému uživateli dodávána nebo 
povolení pro nakládání s vodami. Platné odváděna prostřednictvím vodárenské          
povolení musí mít každý, kdo odebírá či kanalizační společnosti, obcí apod., tedy    
podzemní  nebo  povrchovou  vodu                    ve většině stávajících případů odběru. 
u rodinného domu, na chatě, či jiném objektu, Povolení k odběru podzemní vody ze zdroje 
nebo ten, kdo do těchto vod vypouští odpadní určeného pro individuální zásobování 
vodu. Tito odběratelé by si měli ohlídat dva domácnosti vodou jsou dále v platnosti. 
důležité termíny, a sice 1. červenec 2007         Povolení není potřeba, pokud se k odběru 
a 1. leden 2008. Povinnost mít povolení         povrchové vody nevyužívá technické 
k odběru a vypouštění vod ukládá vodní zařízení (např. čerpadlo), nebo se zdroj 
zákon. nevyužívá a využívat nebude. Nadále zdarma 

K 1. lednu 2008 zaniká platnost povolení    j sou odběry vody, které nepřekročí 500 m3 
k odběru povrchových nebo podzemních vod měsíčně, nebo 6000 m3 ročně, což jsou          
a k vypouštění odpadních vod, která byla u individuálního využití vod prakticky 
vydána a nabyla právní moci do 31. prosince nepřekročitelné limity.
2001. Povolení vydaná po 1. lednu 2002 Ten, kdo odebírá povrchovou nebo 
nadále platí .  Pokud u příslušného podzemní vodu, nebo kdo do těchto vod 
vodoprávního úřadu podá žadatel nejpozději vypouští odpadní vodu bez příslušného 
do 1. července 2007 žádost o prodloužení povolení, vystavuje se pokutě, která může 
stávajícího platného povolení, může být při činit u fyzické osoby až 50 000 Kč,                 
splnění zákonných podmínek jeho platnost u právnické osoby nebo fyzické osoby 
prodloužena. podnikající až 10 000 000 Kč.

V praxi jde například o následující případy Více informací lze získat na bezplatné 
- studna, vrt, povrchový tok využívaný pro informační lince ministerstva zemědělství 
o d b ě r  v o d y  k  z a l é v á n í  z a h r a d y,                      800 101 197 a na internetových stránkách 
či  zavlažování,  k napájení  zvířat ,                    www.zanikpovolení.cz, kde jsou k dispozici 
k napouštění rybníků, sádek, líhní, provozu také veškeré formuláře ke stažení či diskusní 
veřejného koupaliště, k výrobě umělého fórum s poradenským servisem. Pokud si ani 
sněhu a následně vypouštění odpadních vod   poté nebudete jisti, kontaktujte příslušné 
z domácích čistíren, z provozů, myček aut, vodoprávní úřady.  

Nepotřebujete povolení pro nakládání s vodami?
V jakých záležitostech je Městský úřad 

Benešov nad Ploučnicí, odbor výstavby         
a životního prostředí, vodoprávním 
úřadem?

Ptáme se Miroslava Vrabce z odboru VŽP 
MěÚ Benešov nad Ploučnicí.

Městský úřad Benešov nad Ploučnicí, 
odbor výstavby a životního prostředí, je       
ve smyslu ust. § 105 odst.1 a 2 zák.                  
č. 254/2001Sb., o vodách, příslušným 
vodoprávním úřadem při:

1. povolování odběrů a jiného nákládání      
s povrchovou nebo podzemní vodou           
p r o  p o t ř e b y  j e d n o t l i v ý c h  o b č a n ů  
(domácnost í) ,  př ípadně povolování  
zřizování, změny a odstraňování vodních děl, 
která s tímto odběrem nebo nakládáním 
souvisejí.

2. odběry povrchových či podzemních vod 
(či jiné nakládání) pro potřeby právnických 
osob či OSVČ povoluje Magistrát města 
Děčín, odbor životního prostředí.

3. MěÚ Benešov nad Ploučnicí je             
tzv. pověřený obecní úřad, to v praxi 
znamená, že je příslušným vodoprávním 
úřadem pro okolní obce (D. Habartice, 
Heřmanov, M.Veleň atd.) ale jen v případech 
prvního odstavce.

4. pro veškeré vypouštění odpadních vod 
(od občanů či podnikatelů) je příslušným 
vodoprávním úřadem Magistrát města Děčín, 
odbor životního prostředí. 

Krajský úřad varuje před vznikem požáru
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hostitel zpravidla nepocítí, neboť do rány se volné přírodě, ale i v městských parcích a na 
současně vylučuje směs látek, které tiší bolest zahrádkách. Klíšťatům velice napomohla 
a zároveň brání srážení krve (enzym ixodin), teplá zima, kdy jich víc přezimovalo na svých 
působí rozšíření cévy a oslabují imunitní hostitelích, hlavně na myších. Zejména v 
schopnost těla. Teprve později začne rána neobdě lávané  zemědě l ské  půdě  a  
nepříjemně svědit. To už je klíště pevně neudržovaných porostech se hlodavci 
zakousnuté. Hypostom je navíc opatřen přemnožili a teď klíšťata roznášejí. Tradiční 
zpětnými háčky, které ztěžují odstranění výskyt onemocnění, roznášených klíšťaty je v 
parazita z rány. Dospělá samička klíštěte České republice zaznamenáván také na 
klade několik tisíc vajíček, z nichž se nejprve Děčínsku, tedy i u nás. Stejná situace je na 
vylíhnou larvy se třemi páry nohou. Larvy Ústecku a Českolipsku. Výjimkou nejsou ani Klíšťata jsou cizopasníci. Patří mezi 
cizopasí zpravidla na drobných obratlovcích, jiná místa v republice. Klíšťata jsou rozšířena roztoče a na světě se vyskytuje kolem 650 
například na hlodavcích (ti jsou také hlavním nejen u nás, ale vyskytují se v celé Evropě, od různých druhů. Jde o parazity, kteří ke svému 
zdrojem přenášených chorob). Po další Švédska po Itálii a Chorvatsko, od Francie až vývoji potřebují cizí krev. Během cyklu 
přeměně se z nich stávají nymfy, které mají po Ural, a můžeme je tedy získat i na dovolenévajíčko - larva - nymfa - dospělec vystřídají 
čtyři páry končetin stejně jako dospělí jedinci.  Chránit se můžeme zejména vhodným několik hostitelů. Nejvýznamnější jsou 
Po dalším nasátí krve přichází poslední ob lečen ím,  r epe len ty,  dovozovým klíšťata roku Ixodes, Dermacentor, 
proměna a objevuje se klíště v té podobě, v očkováním (tři dávky) a také unikátním Rhipicephalus, Amblyomma, Boophilus, 
jaké je nejčastěji potkáváme. K příjmu krve českým přípravkem, který získal i  Otobius, Argus, Ornithodoros. U nás můžeme 
má klíště uzpůsobenu i trávicí soustavu. Jeho mezinárodní cenu a jmenuje se AntiSept-nalézt asi 17 druhů, pro člověka je však 
střevo vybíhá ve velké postranní laloky, které Juwim-gel. Ten zabíjí infekci, kterou klíšťata nejvýznamnější klíště obecné - Ixodes 
slouží jako zásobárna nasáté krve. Sameček přenášejí, a to přímo v jejich těle. Nejde o ricinus. Jeho hostitelem je nejen člověk, ale i 
se zpravidla spokojí jen s menším množstvím očkování, ale o antiseptický preparát. Stejně množství jiných živočišných druhů - od 
krve. Na hostitele se přichycují jen proto, aby jako vakcínu si ho pacienti plně platí a drobných hlodavců po velké kopytníky. 
na něm vyhledali samici a spářili se s ní. dostanou ho v lékárnách.Ixodes ricinus je na našem území 
Každé ze třech vývojových stádií (larva, Doporučuje se, abychom se po každé nejhojnějším druhem - vyskytuje se na 
nymfa a dospělec - samice) tedy saje krev jen procházce přírodou prohlédli zda nemáme na vlhčích loukách a pastvinách, v křovinách do 
jednou a každé z nich může napadnout i sobě klíště a stejně tak prohlédli své mazlíčky, nadmořské výšky 800 m. n. m. Hostiteli larev 
člověka. Samička však může hodovat klidně i tedy hlavně psy a kočky. Klíště je nezbytné a nymf jsou plazi, drobní savci a ptáci. 
dva týdny a během této doby se její tělo může odstranit nejlépe pinzetou. Nesaháme na něj Klíšťata čekají na hostitele přichycená na 
až třistakrát zvětšit. Umožňuje jí to kožovitý holou rukou. Na jeho povrchu jsou totiž vegetaci (na trávě, na keřích). Jak jsme se již 
tělní pokryv, který je v klidové podobě borrelie a těmi se můžeme nakazit. Vyndané zmínili, klíšťata jsou citlivá na vlhkost 
nařaseně poskládaný a  dovede se  klíště je nejlepší spláchnout v umyvadle, ale v prostředí. Relativní vlhkost vzduchu je 
podivuhodně natáhnout. Po vydatné hostině žádném případě se nedoporučuje ho spalovat. nejvyšší těsně nad zemí a směrem nahoru 
probíhá na těle hostitele i páření, završující Může totiž prasknout, vznikne aerosol a jím klesá. Z této skutečnosti vyplývá i rozmístění 
jeden životní cyklus. Samice sají krev na se můžeme také nakazit. Zasažené místo na klíšťat číhajících na svého hostitele na 
větších savcích (zajíci, kopytníci, šelmy) a to těle je potřebné vhodně desinfikovat a vegetaci. Larvy, které jsou nejvíce citlivé na 
poměrně dlouho, 5 až 12 dní. Teprve po té sledovat. vyschnutí, čekají na hostitele, přichyceni na 
nakladou vajíčka a za několik dní potom Kdo má zájem, má možnost odeslat vegetaci, jen několik centimetrů nad 
hynou. Nejčastěji však na lidech sají nymfy. vyjmuté nerozmáčknuté a nespálené klíště k povrchem půdy. Nymfy, které jsou již 

Česko letos očekává velkou invazi klíšťat. vyšetření například do laboratoře na adresu odolnější k vyschnutí, vylézají výše na 
Napomohla tomu extrémně teplá zima. Parazitologie Gen-Trend s.r.o., Dolní 2 SVÚ, vegetaci a dospělce, kteří jsou nejodolnější, 
Ačkoli jejich sezóna ještě ani nezačala, 370 04 České Budějovice, a to v igelitovém nalezneme do jednoho metru nad povrchem. 
klíšťata už útočí. V půlce letošního dubna už sáčku s popisem místa, datumem a svou Není tedy pravdou, že klíšťata padají na svého 
mají v ČR na svědomí 605 nemocných adresou. Zpět dostane informaci, zda bylo a hostitele z korun stromů.
klíšťovou encefalitidou a lymeskou čím klíště infikováno. Je to ale placená služba Ústní ústrojí klíštěte tvoří hypostom 
borreliózou. Mimo to klíšťata roznášejí i bez příspěvků.obklopený dvěma čelistními makadly, nástroj 
tularémii a Q-horečku. Ota Dračkapřizpůsobený rychlému proniknutí do kůže a 

Nakazit se můžeme všude, zejména ve nasávání krve oběti. Okamžik zakousnutí 

Klíšťata  pozor na ně !

SULKO - technická dokonalost z profilových systémů REHAU.
5+ pro váš domov

+ bezpečí domova
+ teplo domova
+ zdravé prostředí
+ pohodlí a úspora času
+ dlouhotrvající spokojenost

bezpl. infolinka: 800 155 156
www.sulko.cz

obchodní manažer: St. Cempírek (606 792 697)
Sulko, Masarykovo nám. 18, Děčín 1, tel. 412 513 611

Po - Pá 9 - 12 a 13 - 17.30 h.

So 9 - 12 h.

OTVÍRACÍ DOBA:
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auditu společnost STIMUL, Palmovka 553/6, RaM po projednání schválila : Usnesení č. 302/07:
Praha 8 (www.stimul.cz).Usnesení č. 266/07: RaM schválila žádost Českého svazu chovatelů, 

ZO Benešov nad Ploučnicí o umožnění sekání       RaM schválila program jednání RaM 25.04.2007. 
a sušení trávy nad rámec pronajaté části pozemku /5/ RaM po projednání revokuje:
p.p.č. 245/6 v areálu zahrady u bytového domu     Usnesení č. 300/07:Usnesení č. 267/07:
v Bezručově ul. č.p. 560 v k.ú. Benešov n. Pl. /5/ RaM revokuje usnesení č. 85/07 ze dne 14. 2. 2007 RaM schválila návrhovou komisi ve složení:        
Usnesení č. 304/07: (zřízení kočárkárny a skladu kol v místnosti 1B p. Franclová, p. Myšíková. /5/
RaM schválila příspěvek 6.000 Kč (z VHP) objektu č.p. Českolipská 374, Benešov n. Pl.).Usnesení č. 270/07:
cyklistickému oddílu TJ Slavia SČE Děčín RaM po projednání uděluje souhlas:RaM schválila nabídkovou cenu p. Miroslava 
zastoupenému Ing. Ivo Jeřábkem na pořádání Usnesení č. 306/07:Kovaříka ve výši 129.000 Kč na akci: 
silničního cyklistického závodu Osvobození        Rekonstrukce bývalého SOU na seniorské bydlení RaM uděluje souhlas s použitím symbolů města 
o putovní pohár starosty města Benešov n. Pl. objekt C, Benešov n. Pl. /5/ (prapor,  znak) pro potřeby Národního 
Příspěvek bude řádně vyúčtován. /5/ památkového ústavu pro prezentaci města           Usnesení č. 271/07:
Usnesení č. 305/07: ve spojení se státním zámkem Benešov nad RaM schválila užívání veřejného prostranství      
RaM schválila využití volných prostor mezi Ploučnicí.na náměstí před hotelem Jelen o výměře 26,46 m2 
garážemi v Nerudově ulici (bývalé dílny SOU       od 1. 5. 2007 do 31. 8. 2007 pro účely zřízení 
- kovárna) ke zřízení dílny pro účely Služeb města. předzahrádky pro Jana Bergmana, Benešov n. Pl. RaM po projednání ukládá:
/5/za cenu 1 Kč /1 m2/ den. /5/ Usnesení č. 310/07:
Usnesení č. 307/07:Usnesení č. 272/07: RaM ukládá p. Leknerovi projednat s p. Šumovou 
RaM schválila jako zpracovatele projektové RaM schválila užívání veřejného prostranství     upřesnění konkrétních akcí a plánovaných aktivit 
dokumentace (dle doporučení výběrové komise) na náměstí před Tipsport barem o výměře 8 m2    v rámci města Benešov n. Pl.
na akci „Rekonstrukce budovy kina - dle od 1. 5. 2007 do 31. 8. 2007 pro účely zřízení Usnesení č. 308/07:
zadávacích podmínek odboru VŽP p. Petra předzahrádky pro Romana Bartoně, bytem RaM ukládá odboru VŽP projednat s panem Zárubu. /5/Táborský vrch 708, Benešov n. Pl. za cenu 1 Kč /1 Zárubou doporučeným výběrovou komisí           
Usnesení č. 311/07:m2/ den. /5/ za zpracovatele projektové dokumentace možnost 
RaM schválila finanční příspěvek 1.000 Kč pro Usnesení č. 273/07: vypracování dvou studií vnitřního uspořádání 
sdružení Pro Bene zastoupené Radkem Leknerem RaM schválila uzavření smlouvy o pronájmu části budovy kina.
na uspořádání pálení čarodejnic 30. 4. 2007           pozemku p.p.č. 567/1 v k.ú. Benešov n. Pl.            
v areálu termálního koupaliště, na kterém se dále o výměře 200 m2 s Ivanou Žigmundovou, bytem RaM po projednání bere na vědomí:spolupodílejí Služby města, Spolek dobrovolných Českolipská 250, Benešov n. Pl. Smlouva bude Usnesení č. 268/07:hasičů, Mateřské centrum Medvídek a Sport uzavřena na dobu určitou do 30. 4. 2008. RaM bere na vědomí kontrolu usnesení: Restaurant Gorilla. Příspěvek bude použit           Usnesení č.275 /07 - 295/07: 44/07 - SLM - úkol trvá (statistika závozů sb. dvůr)na nákup uzenin na opékání pro děti a bude řádně RaM schválila uzavření smluv o nájmu hrobových 42/07 - VŽP + SÚ - úkol trvá - úprava PDvyúčtován. /4, 1 zdr./míst:

222/07 - odb. VŽP (radar - průtah) - trváUsnesení 312/07…275/07: č. 150/PII nájemce Ludmila Pavlišová
225/07 - ZS (dotační tituly) - trváRaM schválila využití hřiště v Opletalově ul. 276/07: č.166/PII nájemce Vladimír Bašista
257/07 - ZS - trváBenešov n.Pl. pro akci: „Medvědí stezka“, datum 

277/07: č. 238/PII nájemce Milada Kračmarová konání 5. 5. 2007, turisticko-branná soutěž. /5/ 263/07 - ZŠ - průzkum v MŠ - trvá
278/07: č.130/PII nájemce Miluše Chourová Usnesení č. 313/07: Usnesení č. 269/07:
279/07: č. 229/P I nájemce Věra Švandrlíková RaM schválila finanční podporu ve výši      RaM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.
280/07: č.26/P V nájemce Zdeněk Zahradník 34.800,- Kč v Programu regenerace městských Usnesení č. 314/07:
281/07: č.66/P I nájemce Emilie Veselá p a m á t k o v ý c h  z ó n  m a n ž .  L a h o d n ý m                     RaM bere na vědomí dopis zástupců vlastníků b. j. 
282/07: č.156/P II nájemce Nataša Šindelářová na rekonstrukci roubeného domku č.p. 381, ul. B.Němcové 179 ohledně exekuce bytu            
283/07: č.27/L I nájemce Eva Pelikánová Husova Benešov n. Pl. p. Steinera. 
284/07: č.4/P I nájemce Marie Kuchaříková Usnesení č. 315/07: Usnesení č.274 /07:
285/07: č.2/P IV nájemce Lucie Makráčková RaM schválila smlouvu o pronájmu nebytových RaM bere na vědomí ukončení nájemní smlouvy   
286/07: č.106/P I nájemce Václav Kašpárek prostor s firmou CL-NET (umístění retranslační č. 173/2006 o nájmu hrobového místa č. 22/LII     

stanice - budova MěÚ Benešov n.Pl.) s platností    287/07: č.168/P I nájemce Antonín Končel z důvodu úmrtí nájemce.
od 01. 08. 2007.288/07: č.152,153/PI nájemce Rudolf Hnátek Usnesení č. 316/07:
Usnesení č. 317/07:289/07: č.144/P I nájemce Helena Horvátová RaM bere na vědomí nový ceník inzerce BN.
RaM schválila návrh usnesení z jednání RaM      290/07: č.21/L II nájemce Bohumil Chour Usnesení č. 309/07:
25. 04. 2007. /5/291/07: č.39/L I nájemce Marcela Austenová RaM bere na vědomí žádost finanční příspěvek 
RaM po projednání doporučuje:292/07: č.198/P I nájemce Marie Bakovská 10.000 Kč pro Benešovský spolek zastoupený 
Usnesení č. 303/07: paní Lídou Šumovou na kulturní, sportovní, 293/07: č.12/P I nájemce Vladislav Faflák
RaM doporučuje zástupcům města ve valné humanitární a duchovní činnost.294/07: č.23/P V nájemce František Gaži
hromadě BTS s.r.o. Mgr. Špičkovi a Ing. Šumovi 295/07: č.22/LII nájemce Hana Nižňanská
jako zpracovatele personálně organizačního Text usnesení RaM redakčně upraven.Všechny smlouvy budou uzavřeny na dobu 

určitou 10 let. /5/
Usnesení č. 296/07:
RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu 
schránky kolumbária č. 5 s Vilémem Holým. 
Smlouva bude uzavřena na dobu určitou 10 let. /5/
Usnesení č. 297/07:
RaM schválila používání služebního vozidla 
Citröen Berlingo (3U93763) vedoucímu Služeb 
města dle platných zákonných ustanovení. /5/
Usnesení č.298 /07:
RaM schválila uzavření smlouvy o pronájmu 
pozemku p.p.č. 713/8 v k.ú. Benešov nad 
Ploučnicí o výměře 2154 m2 s Josefem Černým. 
Smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou. /5/
Usnesení č. 299/07:
RaM schválila bezplatný pronájem klubu seniorů 
pro sdružení Pro Bene zastoupené Radkem 
Leknerem pro pořádání pravidelných setkání 
zastupitelů města s občany. Termíny besed budou 
projednány s vedením klubu seniorů a budou 
oznámeny s dostatečným předstihem. Na setkání 
budou zváni všichni zastupitelé. /5/
Usnesení č. 301/07:
RaM schválila uzavření smlouvy o pronájmu 
místnosti 1B v objektu Českolipská 374, Benešov 
n. Pl. Vlastě Gažiové. Smlouva bude uzavřena     
na dobu určitou 1 rok od 1. 5. 2007. /5/

Usnesení z 8. jednání Rady města Benešov nad Ploučnicí konaného dne 25. 4. 2007 od 15:00 hodin.
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SMS InfoKanál využívá už 160 lidí.

Benešovská radnice zavedla nový 
moderní způsob informování občanů, 
který by měl doplnit současné použití 
městského rozhlasu. Nová služba 
nazvaná SMS InfoKanál umožňuje 
občanům příjem informací v podobě 
krátkých textových zpráv (SMS) na jejich 
mobilní telefony.

Jak se k službě přihlásit?
V případě zájmu o příjem zpráv na váš 
mobilní telefon odešlete jako SMS 
následující kód:
IK BNPL REGISTRUJ
na telefonní číslo 605 733 680.
O d h l á š e n í  p r o b í h á  z a s l á n í m  
následujícího kódu na stejné číslo:
IK BNPL ODREGISTRUJ
Je důležité přesně dodržet formát zasílané 
zprávy včetně mezer (velikost písmen 
nehraje roli). Odeslané SMS pro 
registraci či odhlášení jsou zpoplatněny 
dle vašeho tarifu, příjem informačních 
zpráv z radnice je zdarma. K odběru SMS 
zpráv je možné se přihlásit i osobně v 
pokladně MěÚ (přízemí, vchod u pošty).               

SMS InfoKanál
městský "rozhlas do kapsy"

 Můžete se našim čtenářům blíže 
představit? 

Narodil jsem se v tehdejší spádové obci 
města Benešova nad Ploučnicí v Heřmanově.  
Vystudoval jsem střední průmyslovou školu v 
Děčíně a následně strojní fakultu ČVUT v 
Praze obor ekonomika a řízení. Po základní 
vojenské službě jsem nastoupil tak jako 
většina občanů Benešova do tehdejšího 
národního podniku Benar. Od roku 1992 
soukromě podnikám. 

Jaká problematika města je vám jako 
zastupiteli nejbližší?

Jedná se o vytváření podmínek pro místní 
podnikatele, kteří to mají v našem městě 
velice složité. S tím samozřejmě souvisí 
zpracování projektů a účast města v možných 
grantech a získávání dotačních titulů. Tuto 
oblast považuji z hlediska rozvoje podnikání 
ve městě a města samého jako prioritní. 

 Představte si, že nyní máte k dispozici 
veškeré prostředky k tomu, abyste Benešov 
nad Ploučnicí změnil k lepšímu. Mohl byste 
ale napravit jen jednu jedinou věc. Která by to 
byla?

Napravil bych především oblast, která se 
dle mého názoru ekonomicky dotýká všech 
občanů města a zejména ekonomicky 
slabších rodin. Jedná se o základní životní 
potřebu a tou je VODA. 

Využil bych veškerých prostředků pro 
navrácení vodovodní a kanalizační sítě zpět 
do majetku města a  vedl  bych k 
zodpovědnosti tehdejší zastupitele, kteří 
odsouhlasili převod vodovodní a kanalizační 
sítě formou davu do soukromé severočeské 
vodárenské společnosti a. s. (formu převodu 
nám sdělil starosta města na zastupitelstvu). 

Dnešní poplatky jsou téměř dvojnásobné 
oproti období, kdy byly sítě začleněny do 
majetku města a to nemá v dnešní době 
možnost ovlivnit cenu za vodné a stočné 
účtované našim spoluobčanům. 

Pokud byste naopak mohl z našeho města 
něco vymazat, o co by šlo?

Vymazal bych hlavně "produkt dnešní 
doby", který velice negativně ovlivňuje 
soužití a celkovou atmosféru. Je to závist a 
nepřejícnost.   

Znáte naše zastupitele? 
Jaký je rozdíl mezi Miss ČR a Miss Junior? Myslíš si o sobě, že máš dost sebevědomí?

Liší se nějak podmínky soutěže? Tato soutěž byla hodně zaměřená na zdravé 
Miss Junior je soutěž, která patří dívkám sebevědomí dívek. A myslím, že se nám to 

pouze do 18 let. Podmínky se určitě lišit povedlo. :) 
budou, ale nemám žádné zkušenosti s Miss Jakou školu studuješ?
ČR, proto nemohu tolik posoudit. Miss jako Studuji Hotelovou školu v Teplicích 
Miss. :) druhým rokem.

Jak probíhal tvůj postup do finále? Věnovala by ses radši cestovnímu ruchu 
Do soutěže se přihlásilo kolem 2 000 dívek. nebo modelingu?

Můj první casting se konal v Liberci, kde jsem Obě věci jsou hodně propojené. Když se 
postoupila ještě s dvěma slečnami do věnuješ modelingu, hodně cestuješ. Takže 
semifinále, které se konalo v Praze. Probíhalo bych se nejraději věnovala obojímu.
tam několik přehlídek jako např. spodní Čím se bavíš ve volném čase?
prádlo Bruno Banani. V Praze se nás sešlo Ráda se věnuji experimentování v kuchyni. 
kolem 40 dívek z celé ČR. A po dlouhém dni, Má oblíbená je italská. Mou velkou zálibou je 
ve kterém jsme jen nacvičovali choreografii, i internet, tanec, plavání a čtení historických 
vybrali 12 dívek a 2 náhradnice. V září jsme knížek.
absolvovali soustředění ve Špindlerově Děkuji za rozhovor.               Radek Lekner
Mlýně, kde jsme trénovali 4 náročné 
choreografie s tancováním. A 17. října bylo 
finále v pražské Lucerně.

Co bylo na finále nejtěžší?
Pro mě byl nejhorší asi rozhovor s 

Tomášem Krejčířem před několika tisíci 
lidmi.

Jakou sis vybrala volnou disciplínu?
Popravdě, teď bych si vybrala určitě 

jinou… Nechtěla jsem tancovat ani dělat 
nějaký sport jako při každé soutěži Miss. 
Chodím na hotelovou školu a tudíž jsem 
zvolila vyřezávání ovoce… konkrétně 
melounu.

Co ti účast přinesla? Odnesla sis ze soutěže 
nějaké zkušenosti?

To určitě ano! Poznala jsem úplně nové lidi. 
A tak trochu jak to chodí ve světě 
showbyznysu.

Rozhovor s Michaelou Frűhaufovou, finalistkou Miss Junior 2006

Ing. Jiří Moravec 
 Rodina : Manželka Miloslava, synové 
Jiří a Martin . 
Věk : 41 let 
Bez politické příslušnosti

Hledáme do výrobních společností 
působících v Ústeckém kraji  

a na Děčínsku 
dynamické, iniciativní a flexibilní 

pracovníky/pracovnice,  
ochotné pracovat v týmu a dále 

se sebevzdělávat. 

Operátor výroby 

Požadujeme:
- SOU/ÚSO technického směru (obor 
nástrojař,mechanik,obráběč apod.)
- Odolnost vůči stresu
- Samostatnost, svědomitost, pečlivost, 
důslednost
- Časová flexibilita,ochota pracovat         
ve směnném provozu
Nabízíme:
- zajímavé platové ohodnocení (nástup    
52-70,-Kč/hod)
- zázemí silných zahraničních společnosti 
působících v oblasti automobilového         
a strojního průmyslu 
- možnosti dalšího vzdělávání a profesního 
růstu

Kontakt:
START UP s.r.o.

Masarykova 118/147
400 01 Ústí nad Labem

pobočka Děčín
Čs.mládeže 183/19 
Tel.:412 513 266

Mobil: 739 177 879
e-mail: info@startupcompany.cz

http: www.startupcompany.cz



str. 7

Jubilanti - květen 2007

Všem jubilantům přejeme vše 
n e j l e p š í ,  h o d n ě  š t ě s t í                    
a především pevné zdraví.  

Feistner Rudolf
Lišková Věra
Povejšilová Hermína
Kedajová Jaroslava
Miláčková Anna
Štok František
Kolářová Miloslava
Záleská Klára
Jirušová Jiřina
Hanko Eugen
Špaček Josef
Feistner Walter
Mádlová Libuše
Slabá Marie
Mádrová Marie
Vaňková Jelena
Honolková Helena
Šindelářová Vlasta
Dudka Josef
Fibigerová Marie
Fofoňková Milena
Mádr Zdeněk
Simmerová Jiřina
Dudková Miloslava
Utratil Ladislav
Potměšilová Marie
Málková Jaroslava
Šmejkalová Božena
Lažánková Antonie
Poppa Helmut
Deabisová Marie
Zmeková Helena
Kukačka Jan
Dvorský Jaroslav
Gaži František
Voženílková Antonia

Pro ženy před zraky veřejnosti se tam léčí agenti s 
narušenou duší, kteří se stali bezpečnostní Jeffries S. - Noc s princem - lady Christabel 
hrozbou pro zemi, jíž kdysi sloužili.se ocitla ve svízelné situaci: potřebuje           

se zmocnit dopisů, jejichž zveřejnění by         
ji společensky zničilo. Detektivky 
Becnel R. - Půlnoční holubice - romantický Pitman J. - Dědictví - z dostihovéhoprostředí.
příběh plný vášně. Parker R. - Příliv - policejní šéf Jesse Stone z 
Carrington, T. - Štěstí na řecký způsob            massachusetského městečka Paradise stojí 
- ve svatební den, jen chvilku před obřadem, před zatím nejsložitějším případem své 
přistihne Sofie svého nastávajícího v náruči kariéry.
své družičky. Box C.J. - Mimo dosah - noční můra je zpět, 

tentokrát v jiném revíru  i tam se začalo 
Napětí vraždit.
Koontz D. - Rychlost - autor zde znovu 
projevil mistrovství v budování stupňujícího Historické 
se napětí, s nímž vypráví dramatický příběh Kalogridis J. - Úsměv Mony Lisy - dcera 
odehrávající se jen v několika málo hodinách. zámožného kupce Lisa se zamiluje do 
Ludlum R. - Amblerova výstraha - na Giuliana de Medici a přes otcovy protesty se 
nepřístupném ostrově u amerického pobřeží za něj provdá. Vzápětí vypuknou ve Florencii 
stojí utajená psychiatrická klinika. Skryti nepokoje a manželé jsou od sebe odtrženi.

Nové knihy v městské knihovně

Všechno nejlepší    

k 80. narozeninám, 

mnoho slunných 

dnů do dalších let 

přejí paní 

Jaroslavě Málkové 

Míša, Péťa             

a Rabovi.

Gratulace

může vyžádat mapu. Možností vyjížděk je       Dopravní podnik města Děčína, a. s. hlásí 
 na Děčínsku spousta. Ideální trasou pro rodiče    novinky. Rozšiřuje provoz cyklobusů. K linkám 

 s malými dětmi je směr z Dolního Žlebu          na Děčínský Sněžník a Maxičky od 1. května 
do Německa. V Kripenu je pěkné dětské hřiště    přibyla ještě linka na Vysokou Lípu a Mezní 
u Labe. Louku. Novinkou u cyklobusů na této trase je 

možnost vybrat si ze tří míst, kde bude chtít Pěkné okruhy jsou také ze Sněžníku přes 
cyklista vystoupit. Prvním z nich je Srbská Německo, které cyklisty vrací do údolí Labe      
Kamenice,  druhým pak Jet ř ichovice                   a přes Dolní Žleb zpět do Děčína. 
a posledním konečná stanice ve Vysoké Lípě. 
Také počet nástupních míst se zvýšil. K zastávce Přímo z Benešova nad Ploučnicí
č. 1 na autobusovém nádraží v Podmoklech Přímo z Benešova nad Ploučnicí je možné se 
přibyla zastávka Děčín Poliklinika. DpmD a. s. vydat nejen na kole, ale také pěšky na krásnou 
tak reagoval na nejčastější loňský požadavek nově postavenou rozhlednu na Strážném vrchu 
cyklistů. Současně je možné využít kapacity u Melbortic.  Z Benešova  se vydáte                    
cyklobusů i na cestu zpět do Děčína. Kola          na Heřmanov, Blankartice až do Melbortic.      
se přepravují zdarma na zvláštní vleku             Na rozhlednu vás dovede polní cesta, na kterou 
za autobusem, který má kapacitu 16 až 20 kol.     se odbočuje za místní restauraci.
O přepravě dalších kol uvnitř autobusu nad 

Krátký výlet se dá podniknout také směrem    rámec kapacity vleku může rozhodnout řidič a to 
na Heřmanov, po opravené vozovce do Velké zejména s ohledem na bezpečnost ostatních 
Veleně, odtud sjet do Malé Veleně a zpátky      cestujících ve vozidle. Cyklobusy vyjíždějí 
do Benešova.každý víkend a o svátcích.

Celodenní výlet na koleCyklobusy zajímají i Benešováky
Pokud by měl někdo zájem vyrazit na kolo    I přesto, že Benešov nad Ploučnicí na trase 

cyklobusů děčínského dopravního podniku 
není, benešovští cyklisté se o ně zajímají. 
Nejčastěji se dotazují na jízdní řád a cenu          
za přepravu. „Zájem o cyklobusy mohu jedině 
potvrdit. Lidé k nám chodí a zajímá je, jak linky 
fungují, ptají se na náročnost tras a nutné 
vybavení,“ potvrdila Zdeňka Myšíková              
z benešovského KurSportu. 

Možností vyjížděk je spousta
Pro méně fyzicky zdatné cyklisty je cyklobus 

ideálním řešením. U řidiče autobusu si každý 

Cyklobusy rozšiřují trasy

Je pátek 4. května, končí pracovní den. Vedoucí technických 
služeb města dostává úpěnlivou žádost o pomoc při záchraně 
kočky, která je uždruhý den na vysokém topolu a nemůže slézt 
dolů. Všechny dosavadní záchranné pokusy pomocí žebříku 
selhaly. Zanedlouho po ohlášení se namístě objevuje 
 vysokozdvižná plošina a začíná ojedinělá záchranná akce. 
Dehydrovaná a vystrašená kočka prchá do vyšších pater stromu 
a dostává se na povážlivě tenké větve. Pracovník technických 
služeb Milan Pčolar však mistrně manévruje plošinou              
a zanedlouho má kočku v náruči. Vrací se s plošinou k zemi. 
Kočka se však vysmekává a z výšky asi čtyř metrů skáče          
na zem, aby vzápětí na všech čtyřech prchla do nejbližšího 
křoví. Záchranná akce úspěšně skončila. Díky, a určitě nejen za 
sebe!

Kočku sundali až pomocí plošiny

Rád bych co nejsrdečněji poděkoval 
poctivé nálezkyni paní Jaroslavě Keplové 
ze Sokolského vrchu za odevzdání 
ztracených firemních písemností.

Ing. Jiří Moravec, Elecom s.r.o., 
www.elecom.cz

Poctivý člověk ještě žije

... pokračování na str.8
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7. dubna se opět sjeli všichni pekelníci   n a d  P loučnicí, všem pořadatelům a členům 
na Táborský vrch k prvnímu závodu horských Klubu cyklistů KUR sport za přípravu            
kol v sezóně 2007. Účast byla opravdu velká   a podporu závodu.                       Milan Myšík
- 160 závodníků. Závodilo se v dětských, 
mládežnických a dospěláckých kategoriích. 
Celý den nás provázelo sluníčko a vstřícnost 
občanů Táborského vrchu. 

Trať byla tentokrát suchá a rychlá. Diváci 
na bikrosce nebo v rokli se opravdu nenudili. 
Z benešovských závodníků se letos 
p ředs tav i l i  Pave l  Sukova tý  (12 . ) ,             
Zuzka Pirzkallová (3.), Jakub Effenberger 
(10.), Adam Čvančara (14.), Jirka Tojmar 
(23.), František Pirzkall (34.) a Jorika 
Tojmarová (3.), Pája Sukovatý ml. (4.).

B o j o v a l i  s  v e l k ý m  n a s a z e n í m ,                   
ale konkurence byla letos veliká. V hlavních 
kategoriích mužů a žen si prvenství odvezli 
sourozenci Škarnitzlovi z teamu Giant.

Poděkování patří  městu Benešov            

Pěkné šesté místo si z Mistrovství Evropy  
v bikrosu dovezl třináctiletý Milan Myšík. 
Konalo se ve dnech 21. a 22. dubna                 
v belgickém městě Habay.   

Na snímku je s číslem 153 František 
Pirzkall, hned za ním jede s číslem 173 Daniel 
Sedláček.                                   Foto: M. Král

Myšík v Belgii šestýPeklo severu 2007 - Benešovské závody horských kol

Foto: M. Myšík st.  

V neděli 6. května 2007 uspořádal Závodu  Osvobozen í  René  Andr l e                   
cyklistický oddíl TJ Slavia SČE Děčín  z   ko n tin en tá ln íh o týmu PSK Whirpool 
ve  spo luprác i  s  měs tem Benešov   H ra de c  K rá lo vé   a  na v áz al  ta k na loňské 
nad Ploučnicí 51. ročník cyklistického vítězství svého týmového kolegy Stanislava 
Závodu Osvobození o putovní pohár starosty Kozubka při jubilejním 50. ročníku.
města Benešov nad Ploučnicí, který se jel Z děčínských závodníků si nevedli špatně 
jako Český pohár nadějí mužů, žen a mládeže. oba účastníci Ivo Netík ani David Jeřábek 

Do Děčína se sjelo celkem 158 cyklistů   ( o b a  z pořadatelského oddílu TJ Slavia SČE 
v celkem pěti kategoriích z celé České Děčín), když se mezi českou cyklistickou 
republiky, aby bojovali na těžké trati, hlavně špičkou prosadil i  svým umístěním               
pak ve stoupání z Benešova nad Ploučnicí   n a  10. resp. 15. místě.
na Ovesnou, a dále do Dobrné, Březin, 
Soutěsek, Jedlky a zpět do Benešova           
nad Ploučnicí.

Počasí závodníkům v podstatě přálo,        
až na konci závodu kategorií juniorů a mužů 
překvapila obě kategorie přeháňka,         
která zapříčinila i pád skupiny při vjezdu       
na náměstí v Benešově nad Ploučnicí – nikdo 
však nebyl zraněn a pokračovalo se dále.

Největší počet závodníků byl v kategoriích 
juniorů a mužů, kteří navíc měli závod 
zatraktivněn tím, že závodníci třídy A – tedy ti 
nejlepší - startovali s handicapem 4 minut     
po odstartování třídy B. Nakonec je dojeli      
a cílovou páskou projel jako vítěz 51. ročníku 

Závod Osvobození projel Benešovem

Text: Josef Jeřábek (TJ Slavia SČE Děčín)
Foto: Radek Lekner

Cyklobusy rozšiřují trasy

na celý den, zde je jeden tip. Při jeho tvorbě jsme Jiřetín pod Jedlovou. Po prudkém asi 300 
nahlíželi do cyklomapy Lužických hor a metrovém klesáním se odbočí vlevo na 
Českého Švýcarska. Celodenní výlet po klidné turistickou žlutou značku, pokračuje k nádraží 
silnici vede přes Kytlici na křižovatku Nová Huť Jedlová. Dále po červené na Křížový Buk. Dle 
a dále do Horní Světlé. Po nově opravené silnici výkonnosti cyklisty je možné se vrátit přes 
pokračujete déle po červené značce na Luž, pak Českou Kamenici, nebo si výlet prodloužit přes 
podél hranice projedete křižovatku s modrou Studený, Lipnici a opět do České Kamenice. 

 turistickou značkou, stále pokračujete po 
Více informací, včetně jízdních řádů červené až narazíte na asfaltovou cestu, po které 

najdete na internetových stránkách pokračujete vlevo. Objíždíte Pěnkavčí vrch až 
Dopravního podniku: www.dpmd.czdorazíte k turistickému rozcestníku a hlavní 

 (ah)silnici, na které odbočíte vpravo směrem na 

... pokračování ze  str.7

V sobotu 7. dubna se v Sokolovně za účasti 
třinácti hráčů uskutečnil tradiční velikonoční 
turnaj v odbíjené. Poděkování patří 
sponzorům - firmě Belden a městu.

Velikonoční odbíjená

foto: Alena Matajová

Konečné pořadí soutěže stolních tenistů

  1. TJ Krásná Lípa A        63
  2. Sokol Filipov B        59
  3. SKST Děčín C        55
  4. GPD Benešov A        55
  5. SKST Č.Kamenice C   47
  6. Slovan Varnsdorf A      40
  7. SK Malá Veleň A        39
  8. BOSH Cars Děčín A    39
  9. Slavoj Děčín A        37
10. Slovan Varnsdorf B      35
11. SKST Děčín D        32
12. SKST Děčín E        26

Naši stolní tenisté nakonec čtvrtí


